
Consens per no facilitar que la variant d'Olot es retardi

L'alcalde reclama unanimitat en els tra�ats i no demanar detalls que la Generalitat i

Madrid ja han dit que no concediran

Insisteix que la construcci� de la variant nord �s una urg�ncia

L'alcalde, mostrant els terrenys de la variant, a l'altra

banda dels arbres i del Riudaura, des del nou

hospital. Foto: J.C.

L'alcalde d'Olot, Josep Maria Corominas, ha reclamat unitat per no

posar les coses f�cils a la Generalitat i al govern espanyol a l'hora

de retardar la construcci� de la variant nord, una obra que ha

qualif icat de vital. ÒEl centre i el vial Sant Jordi pateixen molt pel

tr�nsit que hauria de passar per la variant, sobretot camions. Si

aquest any hagu�s nevat, s'hauria aixecat i l'Ajuntament no t�

recursos per arreglar-hoÓ, ha indicat.

Corominas ha explicat que no estan gens lluny de solucionar les

difer�ncies t�cniques que hi ha per al tram de la variant que ha de

fer la Generalitat ÐCodella-Hostal del SolÐ i que, per al que ha de construir el govern espanyol, nom�s hi ha un

dibuix, per� les afectacions s�n for�a clares. ÒSeria un grav�ssim error que no hi hagu�s unanimitatÓ, ha

sentenciat. L'alcalde ha detallat que espera el supor t del Parc Natural de la Zona Volc�nica de la Garrotxa, que

est� fent els �ltims estudis d'impacte de la variant. Ha lamentat tamb� l'actitud del grup municipal del PSC, que

es fa for t reclamant que s'allargui el t�nel previst inicialment a la variant que havia de connectar amb l'eix dels

t�nels del Capsacosta a la Vall de Bianya i per sota de Sant Andreu del Coll. I tamb� ha retret a ERC que vulgui

un t�nel a l'Hostal del Sol, que s'end� el trenta per cent del cost del projecte. ERC aposta pel tra�at de consens

inicial per evitar un viaducte davant d'aquest barri d'Olot.

Quant al tram de la Generalitat, el projecte constructiu est� fet i est� pendent d'alguns matisos del parc natural

de la Garrotxa i d'algunes correccions. Quant al del govern espanyol, Josep Maria Corominas ha dit que no vol

posar en dubte les af irmacions de la diputada del PP Concepci� Veray segons les quals el Ministeri de Foment

tindr� redactat el projecte del seu tram de variant d'Olot a f inal d'aquest any. Aix� no obstant, ha remarcat que ell

encara no t� clar quin ser� el tra�at.

L'alcalde ha explicat que ha anat moltes vegades a Madrid per saber qu� faran, com i quan, per� que nom�s

n'ha tret que han renunciat a fer la connexi� amb la Vall de Bianya i, en un primer moment, f ins i tot es van

desentendre de la seva par t de la variant. ÒAra, com a m�nim saben que volen continuar el desdoblament f ins a

l'Hostal del SolÓ, ha indicat, tot recordant que Foment els ha comunitat que les seves prioritats a la zona s�n el

t�nel de Toses i les variants de Ripoll i Sant Joan de les Abadesses.
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